
Запитуємо про зовнішність 
        Якщо ми хочемо запитати як хтось виглядає, потрібно використати слово 

“What”, потім “do” або “does”, назвати героя і додати слова “look like”. 

       Якщо мова йде про нас самих або декількох осіб, потрібно використати слово 

“do”. 

What do I, you, we, they look like? 

Наприклад: What do you look like? Як ти виглядаєш? 

      Якщо головний герой про якого ми питаємо це він, вона або воно (he, she, is), 

то використовуємо слово “does”. 

What does he, she, it look like? 

Наприклад: What does he look like? Як він виглядає?  

 

Використання “have (has) got” у стверджувальних 

реченнях 

           

         Для того, щоб розказати що мають люди, тварини, рослини або предмети, 

використовується слово have (has) got. 

            Коли ми розповідаємо, що маємо ми самі або декілька осіб, то 

використовуємо слово “have got” (мати). 

I, you, we, they have got… 

Наприклад: I have got fair hair. (Я маю (у мене є) світле волосся.)  

       

             Якщо головний герой речення він, вона або воно (he, she, is), то 

використовується слово has got (має). 

he, she, it has got… 

Наприклад: She has got a round face. (Вона має (у неї) кругле обличчя.)  

 

 

Відео: https://engliterra.blogspot.com/2023/09/7.html 


